
Erhvervs, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 8. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 130
Hvorfor kan den planlagte statslige overtagelse af ejendomsporteføljen fra
FIH Erhvervsbank ikke ske til private?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Frank.Aaen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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